## <u>匡智屯門晨曦學校</u> 學生收費事宜通告

敬啟者:

有關本年度收取學生之費用如下:

校車費	● 屯門區	\$470/每月
	● 元朗、天水圍區	\$700 / 每月
學生如有特殊情況,需要單次乘搭校	● 屯門區	\$12 / 每程
車	● 元朗、天水圍區	\$18/每程
學生如遺失手冊 /通訊冊	● 補買手冊/通訊冊膠套	\$2.4 / 每個
文具印刷費	● 請參閱通告(校字 2021-2022/13)	\$275/ 學年

校車費會於每月三號前向學生派發繳費單,請依單內資料繳費<u>並簽寫收費袋內藍色「學</u>生收費/退款紀錄表」交回學校。

校方收妥費用後,亦會簽名確認收妥款項並隨後發正式收據。

為了學校易於跟進及處理,<u>請將所有回條及繳費一併放在「回條及收費袋」交回</u>。請於 10月13日(星期三)或前填妥回條並交回學校。如有任何查詢,請致電 2455 1615 予校務處 范姑娘聯絡。

此致 貴家長/監護人

匡智屯門晨曦學校校長

(林莉玲)謹啟

2021年10月6日

<回 條>

(校字 2021-2022/12)

學生收費事宜通告

敬覆者:

本人已知悉本年度收取學生費用之安排。

此覆 匡智屯門晨曦學校校長

班學生:

請於 13/10/2021 或前交回回條。

家長/監護人簽署:

2021年 月 日

## Hong Chi Morninglight School, Tuen Mun

Ref No: Sch 2021-2022/12

October 6, 2021

Dear Parents/Guardians,

## **Notice of School Charges**

School Bus Fare	<ul><li>Tuen Mun</li><li>Yuen Long / Tin Shui Wai</li></ul>	\$470/month \$700/month
Single Ride of School Bus Fare	Tuen Mun	\$12/ride
	Yuen Long / Tin Shui Wai	\$18/ride
Replacement of Student Handbook / Communication Book	Replacement of Student Handbook/Communication Book plastic cover	\$2.4/each
Annual Stationary Fare	Please refer to Circular: Sch 2021-2022/13	\$275/ per school-year

School will inform parents /guardians about the payment on or before the 3<sup>rd</sup> day every month. Please make the payment and sign on the pink "Student Payment/Refund Record" in Recipe and Fee Bag. Official receipt will be distributed once the payment is confirmed.

Please put all the reply slips and money into "Recipe and Fee Bag" for convenience checking and follow-up. Please return the signed slip to school on or before October 13 (Wednesday). Should you have any enquiry, please contact Ms Fan at 2455 1615.

Yours faithfully, Lam Lee Ling Principal Ref No: Sch 2021-2022/12 < Reply Slip > **Notice of School Charges** Dear Principal, I understand and agree with the above details of school charges. Yours faithfully, Please return the signed slip on Class: Student: or before October 13 (Wed). Parent /Guardian's Signature: Date: / / 2021